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Venstre mente i økonomiplanbehandlingen at investeringsbudsjettet var for ekspansivt. Et nødvendig 

eiendomskjøp av skoletomt har nødvendiggjort andre kutt. En foreløpig utsettelse av tilbygget til 

Lørenskoghallen vil kunne sikre en grundigere utredning omkring hvordan anlegget kan bli bygget for 

å skape optimalisert bruk. Utredningen må ha som hensikt å bygge et bygg for estetiske idretter, slik 

at flest mulig brukergrupper kan integreres i bygget, dans, cheerleading, turn, ballett med mer. 

Totale driftskostnader ved hallen er omkring 5 millioner og en må derfor sørge for enormt god 

hallutnyttelse.  

Utsettelse av turnhall, utrede en bredere bruk av anlegget.  20,8 mill 

 

 

 Økning av investeringer. Hvilke forhold tilsier at vi på et halvt år har funnet ut at vi kan ta opp 

30 mill mer i lån? Er de internasjonale finansmarkedene blitt mer stabile? Mange ser på 

utgifter som en liten del av de totale utgiftene. I et kakediagram er det kun en mager del av 

budsjettkaka som går til kultur. Det er likevel slik at det er store forvaltning, drift og 

vedlikeholdskostnader som ligger under teknisk, og som i stor grad berører kultur. 

 

 2% kutt. Ta enhetslederne på alvor. De har blitt bedt om å se med kritiske øyne på egen 

sektor. Hva er ikke lenger så viktig? Det må til for at det skal være en dynamisk organisasjon 

og ikke en stivbent organisasjon. Fornyelse er ikke bare riktig og viktig, det er nødvendig for å 

skape ny kvalitet. På sikt vil enhetslederne tvinges til å finne områder som ikke lenger er 

nødvendige og enhetslederne tar da kuttene på hele tjenesteområder som ikke lenger blir 

prioritert som viktige. Da er en gått bort fra ostehøvel prinsippet, og en har kommet til en ny 

fase i driftingen av kommunen. Kommunen vil da kalles en dynamisk organisasjon. Det er 

fornyelse og ikke strukturkonservatisme.  
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 Når det gjelder reduksjon av låneavdragene som posisjonen foreslår, så er det mot rådmanns 

innstilling. Det er besynderlig at omtrent samtidig som en ny toppledelse i kommunen har 

konstituert seg så velger ordfører å endre på sentrale økonomiske premisser som den nye 

ledelsen ønsker å styre etter. Dette er ikke optimalt utvist skjønn for å si det mildt! Den 

politiske ledelsen sender et signal om å tenke kortsiktig. Vis resultater nå, så får vi se hvordan 

det går på lang sikt. 

 

 Lørenskog kommune har investert mye i de senere år, og kommunen har et stort og variert 

tilbud til sine innbyggere. Det er imidlertid klart at kommunen nå har nådd et lånenivå som 

medfører at vi må gå inn i en tid for konsolidering. Lørenskog fremstår med en betydelig 

gjeld sett i forhold til de frie inntekter (skatt, rammetilskudd og eiendomsskatt). Dette 

forsterkes av at Lørenskog har lavere grad av frie inntekter enn mange 

sammenlikningskommuner. Lørenskog har høyest gjeld per innbygger blant alle de landets 

kommuner (50stk) på tilsvarende størrelse.  

 

 Lørenskog har de siste 4 årene blitt kraftig påvirket av ytre forhold. Kommunens netto 

driftsresultat har svingt kraftig, så finanskriser og motkonjunkturtiltak har påvirket oss. Nå er 

motkonjunkturpolitikken brakt til ende, En må forberede seg på magrere år. Det må i hvert 

fall investeringsbudsjetter forholde seg til.  

 

Venstre har i forrige periode forfektet en måteholden politikk, og ønsker fortsatt å føre forsvarlige 

prioriteringer. En stor gjeldsbyrde reduserer handlingsrommet, og det øker også risikoen i forhold til 

en usikker finanssituasjon som en opplever i verden i dag.  

 

 

 


